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1. Introductie/Mededelingen

Goed nieuws, alle informatiesystemen zijn stabiel. 30 raadplegingen per

seconde.

In het weekend is het 2 miljoenste vaccinatiebewijs uitgegeven.
In de media wel onrust over het 1-prikscenario. Aanlevering data van CoroonIT

naar corona check-app gaat niet goed, wordt aan gewerkt door Topicus. Volgens de

media wordt het begin deze week opgelost maar dat is nog spannend
(vergelijkbaar issue kostte 2 weken). Urgentie is goed bekend. Verder geen

acties voor ons. (Wellicht later wel voor de communicatie)

Vorige week in overlegmetover mijnrivm.nl besloten de

contactmogelijkheid dicht te zetten. Gaat mee in release van vandaag.

Zaterdag was een korte bijeenkomst van DCC van 1-priksvenario. Er is een issue

waar mensen 2 vaccinaties op dezelfde datum hebben staan. Er wordt dan naar

RIVM doorverwezen.

Er komt een filter zodat er data uit 1 bron getoond gaat worden, dat neemt onrust

weg.

Qua beheer rustig weekend. Vorige week al aangegeven om casussen die

binnen komen in kaar te brengen. Gaat VWS mee aan de gang, er wordt een

overzicht gemaakt.

Bij 2 prikken met alle zelfde informatie (zelfde datum ed) staat soms wel een ander

batchnummer. Dit is een registratiefout.
Wordt een test gedaan en ze zij naan het inventariseren.

Er komt een overzicht met veel gestelde vragen.

Blijft signalen van verkeerd doorverwijzen goed doorgeven. Dit wordt serieus

genomen

Overig:
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Status van Mensen die in het buiteland eerste prik hebben gehad? Was

mee bezig, nu[IEEE Wordt aan gewerkt.

oo nuh HE week om een voorstel bij VWS neer te leggen, dan kan

verteld worden hoe de GGD de verschillende batchnummers kan invullen

(ander batchnummer leidt nu tot foutmelding)
Hoe zit het 1 juli? Nieuws vanuit Europa? > VWS heeft gezegd

vandaag(28/06) te staten met een communicatie campagne voor de

burger. Maar goed om een update te doen naar hoe hier naar wordt

gekeken want elk land kan hier anders handelen.

Overige punten vorige vergaderingen:

In het kader van DCC-scenario’s die impact hebben op RIVM zelf is

integriteit van onze systemen. Denk aan hackers. Alertheid op dat punt is er

al vanuit IV-organisatie en beveiliging.
Omdat Plan B in de koelkast ligt, zijn acties die samenhangen met Plan B

ook nu niet nodig. [EEE benadert daar ook even over.

Aan diverse punten die opgepopt zijn gisteren wordt gewerkt in de

technische samenwerking tussen te partijen.
Op socials een gemengd beeld over DCC, waar het de afgelopen dagen
vooral negatief was. Ook positieve berichten op social. We blijven ook over

het weekend goed monitoren.

Actielijst

Actie | Wie Opmerking

gaat na of er een samenwerkingsgroep van BEhelpdesken is ingericht en zo ja hoe infopunt

(viel daarbij kan worden aangesloten.

van DCC komen veel vragen uit social.

Vanuit RIVM wordt een antwoordlijn
voorbereid als input voor de VWS-brede

woordvoeringslijn. Geen aparte RIVM-lijn op

dit onderwerp, als we daar van weg kunnen

blijven.

in verband met vragen over de performance
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vraagt bij JEIEElncg na, n.a.v. gesprek 5.1.06

IEEEEl gisteren, wat er van RIVM zal
_

worden verwacht in wat wordt ingericht bij
het 2° lijn-loket/ de backoffice.

vanuit CIMS-team is grote behoefte aan een

goede evaluatie van het proces van de

afgelopen weken n.a.v. de achterstand in

GGD-prikken. Ook de eigen rol daarbij
meenemen. IIIIEEEE cmen nog

even af hoe dit in te steken en wat een goed
moment is.
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Afgevoerde actiepunten
Nr. |Actie Wie Opmerking
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